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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu

17.10.2024 - Klub Čajovna - Strahov

zápis provedl: Michal Kochman

začátek zasedání: 18:15

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Program zasedání

1. Schválení programu zasedání (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení zápisu (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

6. Schválení ekonomické činnosti “kelímky” klubu Sincoolka (vede: K. D. Kopecký, typ:

hlasování, čas: 10 min.)

7. Dlhodobá ekonomická činnosť Klubu Čajovna - Akce (vede: M. Oravkin, typ:

hlasování, čas: 10 min.)

8. Ekonomická činnosť Fakultní Elektrovalčík (vede: M. Oravkin, typ: hlasování, čas: 5

min.)

9. STOH Ekonomická činnost Vstupné (vede M. Pejchar,: typ: hlasování, čas: 10 min.)

10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: dle potřeby)

11. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

TPPPPPPP (vede: Š. Tichý, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby
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(18:15) Š. Tichý vítá přítomné. Upozorňuje na pozdě zaslaný bod od klubu STOH.

Usnesení 2024-10-01:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 17.10.2024 zaslaného do konference Parlamentu dne

17.10.2024 v 18:16 a souhlasí, že se bude zabývat podklady zaslanými po předkládací

lhůtě.

OHP: 12; 12:0:0 – Usnesení bylo přijato

O. Váňa: Jen v rychlosti, 7. listopadu je Bitva o Prahu v Holešovicích, souboj s ČZU. Mám s

sebou letáky, prosím o propagaci na kolejích a v klubovnách. Budeme mít ČVUT zónu,

přihlášený je Best, Galibi, a KK., prosím odpovídejte na maily.

T. Bauer: SH rádo pomůže.

O. Váňa: Případní pomocníci vyřešíme vstup. Druhá věc, pokud vyhrajeme, tak nás v

březnu čeká finále. Dále připomínam aplikaci ČJJ, máte zájem o další rozvoj aplikace, znáte

jí ještě? Je to myšleno hlavně pro vás, poslední dobou mám dojem že váš zájem klesá,

dejte mi prosím nějaký feedback jestli zájem máte. Pokud nemáte dotazy tak děkuji za

pozornost.

2. Info z klubů (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 15 min.)

Silicon Hill (O. Slavík): Máme hodně změn, máme novou centrálu, nového předsedu a

místopředsedu, proběhly infoschůzky, Akce prvák, Grilovačka pro nováčky, probíhají doplňovací

volby do představenstva, na konci roku nás pak čekají volby řádné. Stále u nás probíhá

zasmluvnění prostor, SÚZ tlačí na uvedení i prostorů ošetřených rámcovkou (switchovny,

serverovny, které by měly podle nové rámcovky být poskytnuty bezplatně, což u nové smlouvy v

budoucnu nemusí platit), vyměnila se uklízecí firma a nová firma požaduje na každém patře

kumbálek, což jsou místnosti které na některých blocích máme my, máme je pod našimi zámky.

Protože zatím nejsou zasmluvněné tak nemáme jak řešit, ale vadí nám že jsme se to dozvěděli
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dnes jako hotovou věc od hospodářky. Budeme dále probírat na RSS a ZZSVS.

K. Pilná: My už máme zasmluvnění místností dokončené, ale firmy se budou měnit všude. Nevím o

tom že by bylo ukončené výběrové řízení.

J. Sláma:: Nějaké právo to řešit a vyžadovat náhradní prostor máte, místnosti dlouhodobě užíváte

a to nějakou váhu má.

Pod-O-Lee (K. Pilná): U nás proběhla Akce prvák s úspěchem, 1.10. se otevřel blok A, takže

nástupy a registrace, řešily se SUZí revize, probíhají poznávačky bloků (jsme akorát v půlce),

plánujeme Halloween, máme vyhlášené volby na správce bloku D z důvodu rezignace, volby na

správce gymu a projektů, máme přeschválený rozpočet aby reflektoval změny provozních nákladů.

Buben (): Nikdo není přítomen.

K.D. Kopecký: probíhají volby a dnes mají Harry Potter party. Jestli tam chcete jít tak jděte, ale ať

jsme usnášeníschopní. Mají ve volbách tak akorát kandidátů

Masařka (??): Měli jsme welcome party, přišlo hodně lidí. Chystáme se na Halloween party,

Sincoolka (K. D. Kopecký): Také máme doplňovací volby, potřebuji do půlnoci vyvěsit jednu

kandidátku. Máme nižší příjmy než jsme odhadovali, řešíme. První akce pro prváky proběhla, prý

byla povedená, doufám že se uvidíme na halloweenské.

Hlávkova kolej (): Nikdo není přítomen. Prý padá méně tašek ze střechy. Lidé si je berou jako

suvenýr.

Orlík ():Nikdo není přítomen.

K. Pilná: přešli na IS s pomocí V. Pekárka a J. Zdeňka z SH, měli uvítací akci pro prváky a hromadné

registrace.

Fakultní klub BION (L. Pavienský): Měli jsme Prvák party (podařenou), na obou kolejích proběhlo

nakolejení, plánujeme setkání s vedením někdy začátkem listopadu. Volby u nás žádné neprobíhají.

AVC ČVUT ():Nikdo není přítomen.

Š. Tichý: Byli na akci BESTu Poznej studentské kluby, připravují se na Koncert pro budoucnost 17.

11.

eFDrive (): M. Jirmanová: Proběhl seznamovák UZEL, jako vždy úspěšně, také grilovačka.

Rozjíždíme projekty ve spolupráci s fakultou, zejména integraci prváků. Chystají se na listopad

volby.

BEST (V. Fišer): My jsme stihli Poznej studentské kluby, máme za sebou 2 workshopy ze tří,

chystáme interní akci pro členy.
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FIT++ (M. Široký): Nám proběhlo několik akcí, HelloFit, Akce Prvák, Open Study sessions pro

prváky (ty dále probíhají, jedna je dnes), v sobotu plánujeme Fit trip, dále bude pub quiz, workshop

s EY. Finišujeme úpravu stanov a grafiku pro kelímky které plánujeme koupit.

ESN (M. Severa): Poslal informace mailem

STOH (M. Pejchar): Od minula jsme zahájili standardní provoz, navštívili jsme AP, akce na jaderce a

fitu, zahajujeme turnaje, ve středu bude turnaj v Bangu. Přihlášení se řeší na místě

Klub Čajovna (M. Oravkin): Š. tichý děkuje za catering (potlesk).

M. Oravkin: Přepisujeme stanovy, zúčastnili jsme se Open Air, Akce Prvák, budeme mít integračku

pro nováčky, máme jich hodně.

+/-FEL (T. Havel): U nás se pořádal orientační běh po fakultě, studijní oddělení si nás spletlo a

chtěli na nás volat policii, jinak velice povedené. Čeká nás halloween.

zaČVUTění (T. Pokorný): Připravujeme spoustu věcí, máme také vyhlášené volby, proběhnou 24.

října na B4, 31. na desítce bude Halloween.

GALIBI (D. Msallam): Měli jsme seznamovák, první část Ohně, zítra přijďte na druhou, bude

probíhat ??, na semifinále budeme opět malovat na obličeje.

IAESTE (): Není přítomen. Bude IKARIERA.

Engineers Prague (T. Petrášek): V základní části jsme vyhrály všechny 4. zápasy, přesto jsme 4. v

tabulce. 7. 11. bude Bitva o Prahu, kam vás zveme. Další domácí zápas bude až 20.11. v zatáčce

před Prahou u Vídně.

ESC (): Nepřítomni, měli Grilovačku a Akci prvák. Proběhlo MetroPivo. Pořádají zajímavé exkurze.

Křesťanský klub (Dominik):Pravidelně se scházíme, byli jsme na OpenAiru, 30, plánujeme velkou

akci zde v Čajovně, během léta proběhly volby a Dominik je nový pŘedseda.

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 10 min.)

J. Sláma: Káťa Pilná už není předsedkyní, řeší se do příštího rozpočtu investiční plány SUZ a

rekonstrukce, také případné zvyšování kolejného; uvidí se podle sestaveného rozpočtu SUZu,

zatím nemáme data. Tento týden bylo rektorem podepsáno vyhlášení FSP, je možné podávat

přihlášky (do 15. 11.), zásadní změna je že přihlášky jsou pouze online.

Š. Tichý: na RSS jsme včera plány SUZu řešili, otevřeme i na ZZSVS, na kolejné se ptát také

chceme.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 4



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

4. Info z Centrály (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: 10 min.)

M. Jirmanová: Blíží se volba prezidenta, mám návrh termínů. Rádi bychom první kolo (snad i

poslední) vyhlásili dnes, debata by pak byla 4. 11. a volba 5. 11. Na volbu se vyhlašuje mimořádné

zasedání, (pozn. Š. Tichého: může být i řádné), otázka je jestli mohou v tyto termíny delegáti?

Š. Tichý: 5. 11. se volí i v USA

M. Jirmanová: Neslyším námitky, takže vyhlásím takto, přijde vám email.

Š. Tichý: Doporučuji prostudovat Jednací Řád.

M. Jirmanová: Doufám že máte připravené kandidátky

Š. Tichý: doufám že je tu s námi dost kandidátů, také budeme brzy řešit kontrolní komisi.

M. Pejchar: do kdy má KK mandáty?

Š. Tichý: někdy v prosinci, volbu bychomměli udělat na listopadovém PAR. Apeluji na zájemce ať

podají kandidátku a přidají si bod na zasedání, pak by proběhla tajná volba.

Honza: Olga ani Pavlach neplánují kandidovat znovu.

M. Verbovský: Podrobnosti k ČJJ probral Ondra. Dále v týdnu od 04. 11. kromě volby prezidenta

bude i PubQuiz pořádaný Úřadem vlády ve spolupráci s vysokými školami, kde jsme žádání

rektorátem ať propagujeme mezi studenty, mrkněte na sociální sítě, kde je video i registrační

formulář. Hned následovně 06. 11. bude po celém ČVUT na několika stanovištích nábor do registru

dárců kostní dřeně, kde by bylo třeba i nějakých dobrovolníku k administraci odběru. Veletrh

iKariéra už byl také zmíněa, pokud máte zájem o stánek dejte vědět mě nebo IASTE. Ještě vyhodím

termíny na Kominované PR/HR setkání, uvidíme jak se trefíme mezi různé Halloween akce.

Probíhají také nominace na Cenu J.Opletala a Ceny Wernera Von Siemens. ESN žádalo Vojtu o

obecné domény v su.cvut.cz pro jejich pr, hr a podobně, tak se ozvěte také, pokud byste o ně měli

zájem, je to vcelku praktické.

Š. Tichý: Barča a Pavel nestíhají kvůli dopravě, připomínám FSP a žádosti na granty od Prahy 6 na

akce na příští rok, blíží se jim deadline podávání. Blíží se Výjezdko, bude 8.-10.11., info o

přihlašování půjde během týdne od Barči mailem. Dále probíhá placení provozních nákladů za 1.

pololetí 2024, někdo už poslal, zbytek prosím o zaslání. Proběhlo RSS, proběhne ZZSVS, budeme

řešit kolejné revize, centrální prádelnu na SH… Ptejte se svých předsedů, ať se na RSS mohou ptát

dále. K rámcovce se dostaneme později a shrne to V. Dušátko, konečně máme nějaký postup,

vyjasňujeme si nějaké detaily ohledně domén a IP rozsahů. Všem předsedům interních klubů měl

přijít email, přepošlete prosím případně adminům. Bylo SOA a Vítejte na ČVUT, je to hezky rozjeté a

má to své organizační týmy mimo centrálu, tak to snad bude žít dále. Připravujeme předávání
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funkcí, ptejte se dopředu co a jak pokud zvažujete kandidaturu. Ohledně rozpočtu provozních

nákladů, byl vytvořen sdílený dokument na úpravu IP o rozpočtu nákladů, vyhodím email s termíny

na nějakou separátní schůzku, rád bych měl dokument připravený ke schválení ještě letos.

M. Jirmanová: Kontaktoval nás 4FIS??? z VŠE, pořádají akci Vánoce pro děti z dětských domovů a

žádají o spolupráci, přepošlu info, jde o sbírku dárků pro vybraný domov. Raději bych to nechala na

klubech, než na SU jako celku, prosím pak o reakce na mail

5. Schválení zápisů (vede: Š. Tichý, typ: hlasování, čas: 5 min.)

Š. Tichý: připomínky by snad měly být vypořádány, ještě to projedeme.

Usnesení 2024-10-02:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání Studentského

parlamentu konaného dne 18.09.2024, který byl zaslán do konference Parlamentu dne

17.10.2024 v 19:07.

OHP: 13; 10:0:3→ Usnesení bylo přijato

6. Schválení ekonomické činnosti “kelímky” klubu Sincoolka (vede: K. D.

Kopecký, typ: hlasování, čas: 10 min.)

K. D. Kopecký: Ahoj, já jsem ze Sinkulky. Rádi bychom nové kelímky, ale máme málo

členských příspěvků. Tak namísto rozdávání bychom rádi kelímky tentokrát prodávali. Na

design proběhlo minivýběrko, přihlásili se 2 grafici, jeden design byl takový nostalgický,

vybrali jsme tento druhý (promítá návrh). Chceme 1000 kelímků, protože to vyjde levněji

ve vyšším množství, 850 jich plánujeme prodat a zbytek si nechat jako dar pro pořadatele.

EČ je díky tomu v mírnémminusu, kelímek bude za 50,- s DPH.

M. Vadlejch: tedy prodáváte, nezálohujete?

K. D. Kopecký.: Ano, nemáme kde skladovat, nechceme řešit mytí jako Strahov nebo

Podolí.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 6



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

M. Vadlejch: uvádíte svěží vzhled kelímku, co to je?

K. D. Kopecký:. Tuto formulaci jsem nepsal já, ale jak bylo již někde zmíněno tak nicknack

umí buď sítotisk, nebo fototisk. Fototisk je v podstatě polep, tenké linky sítotisku ne vždy

dobře drží, my v designu tenké linky máme. Pokud odpustíte slovíčko “svěží”, tak doufám

že nám jej schválíte. Oproti starším verzím máme na kelímku i QR a webovky, je to dobrý

marketing

Š. Tichý: Přistoupíme k hlasování:

Usnesení 2024-10-03:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

Sincoolka “Kelímky”  ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 14.10.2024

v 16:08.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato

Karel D. Kopecký: Děkuji za svěží hlasování.

7. Dlhodobá ekonomická činnosť Klubu Čajovna - Akce (vede: M. Oravkin,

typ: hlasování, čas: 10 min.)

Š. Tichý: Nebudu to číst slovensky, pardon. Předávám slovo

M. Oravkin: Predpokladam že jste si všimli že máme vlastně na každém parlamentu novou EČ,

která je de facto stejná. Rádi bychom parlamentu práci ušetřili a schválili dlouhodobou, která by

akce zastřešovala. Místo činnosti by tedy byl náš stan na akcích, jinak se to neliší od jiných EČ,

které jsme posílali do parlamentu v minulých letech.

Š. Tichý: připomínám že EČ vám zanikne pokud nebudete posílat každý měsíc vyúčtování podle IP

EČ.

K. Pilná: Ceny se nevztahují na členy, na koho se tedy vztahují?

M. Oravkin: Na hosty na akci.

Š. Tichý: Čajovna má 4 druhy členství, tohle je pro to 4.

T. Pokorný: Tedy pokud aktivní člen přijde na stánek…?

M. Oravkin: Pak pro něj platí jiné ceny.

P. Mašinda: proč tedy registrujete při obsluze v klubovně, a nemáte EČ v prostorech?

??: Mělo by to dopady legislativně.
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P. Mašinda: Plánujete zdražování?

M. Oravkin: Teď ne, pokud budeme chtít tak budeme řešit.

Š. Tichý: Máte správně DPH?

(probíhá diskuze o sazbách DPH a chybném výpočtu)

Š. Tichý: Máme standardní dodatek že platí ceny s DPH.

M. Kochman: Nechcete si to předělat na dobu platnosti 1 rok, ať zjistíte jestli vám to opravdu

vyhovuje?

Š. Tichý: Počítáte i s platbou DPH, i z hlediska nového IP o provozních nákladech?

M. Oravkin: ano.

??: Chybí vám tam uhliky na dýmky.

K. Pilná: Také bych doporučovala udělat EČ spíše na kratší dobu.

M. Oravkin: Přepíšu DPH a dobu platnosti.

Š. Tichý vyhlašuje pauzu do 19:35

(19:37) Š. Tichý obnovuje zasedání a promítá upravenou EČ

Usnesení 2024-10-04:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Klub

Čajovna - Akce ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 17.10.2024 v 19:37.

OHP: 12; 12:0:0→ Usnesení bylo přijato

8. Ekonomická činnosť Fakultní Elektrovalčík (vede: M. Oravkin, typ:

hlasování, čas: 5 min.)

Vzhledem ke schválení předchozí EČ předkladatel souhlasí s vynecháním bodu.

9. Ekonomická činnost klubu STOH Vstupné (vede M. Pejchar,: typ:

hlasování, čas: 10 min.)

Š. Tichý: Právě přišla upravená verze na základě dnešních připomínek, promítnu

upravenou verzi.

M. Pejchar: Už jsme to řešili minulý semestr s EČ na jeden semestr, ještě pořád si

nemyslím že jsme ve stavu na delší dobu platnosti EČ než jeden semestr, např. z důvodu
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střídání představenstev, proto opět 1 semestr trvání. Jako klub nemáme moc jiných

způsobů jak získat finance na provoz, zejména když nevyjde FSP. Oproti minulé EČ jsme

upravili odhady financí podle získaných zkušeností, byť je stále trochu optimistický odhad,

chceme více zapracovat na speciálkách.

Š. Tichý: Opravdu nechcete mít výdaje? Nechcete zvážit nákup her?

M. Pejchar: To řešíme z FSP, nevíme jak FSP dopadne ohledně ostatních nákladů.

M. Kochman: Ceny do turnajů?

Š. Tichý: To je složité s odpisem.

Š. Tichý: Máš to antedatované do minulého měsíce?

M. Pejchar: To jsem přehlédl, má to být tento měsíc.

Š. Tichý: dovolím si rovnou upravit.

M. Pejchar: Tento týden máme zavřeno, tedy od 21. 10. do 17.2.

K. Pilná: Vybírali už jste tento rok vstupné?

M. Pejchar: Jen do konce minulé EČ, od té doby nevybíráme.

K. Pilná: Stejně jako u EČ Čajovny tak připomínám že vám z toho vzniknou odvody.

Doporučuju na letní semestr již mít nějaké výdaje, už budete vědět jak vyšlo FSP.

Usnesení 2024-10-05:

Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu

STOH - Vstupné ve znění zaslaném do konference Parlamentu dne 17.10.2024 v 19:49.

OHP: 13; 13:0:0→ Usnesení bylo přijato

M. Pejchar: Děkujeme

10. Rámcová smlouva s ČVUT (vede: Š. Tichý, typ: hlasování čas: dle

potřeby)

Š. Tichý: Něco už jsem řekl v bodu info z CEN.

V. Dušátko: Wow, poklona, dnešní parlament jde opravdu rychle. Co se týče rámcové smlouvy,

poslal jsem předsedům i nějakým adminům email (prosím předejte si v klubech dál na relevantní
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členy), potřebuji od klubů nějaké informace jako výchozí bod pro smlouvu. Od června se nám

nepovedlo se sejít s vedením ČVUT z důvodu prázdnin a dovolených. Osobně jsem se sešel s lidmi

ze správy sítě ČVUT a řešili jsme spíš technické věci než věci právního rázu, a musíme se sejít nad

nějakým výchozím bodem nové smlouvy.

Š. Tichý: Já teď řeším s vedením ČVUT, Vojta zatím potřebuje ty informace od vás, ať můžeme začít

dělat draft který by formalizoval status quo lépe než dodatky rámcovky, pak to znovu projde přes

předsedy a adminy než to přineseme ke schválení na PAR, stejně jako s memorandem. Nechceme

klopýtnout, ať tato dlouhá kapitola během naśeho mandátu opravdu skončí.

K.D. Kopecký: nějaké připomínky pro Vojtu mám, ale ještě jsem se nedostal k tomu je poslat.

(ptá se na legislativní detaily)

V. Dušátko: Ve smlouvě je nutné podchytit mimo jiné i to, že nemáme významné informační

systémy a nemusíme tedy plnit některé předpisy, které ČVUT plnit musí.

K. D. Kopecký: Hodně závisí na vyjádření CESNETu ohledně jejich požadavků.

K. Pilná: Máme memorandum, plánuje se smlouva o konektivitě - to celkem nahrazuje rámcovku?

V. Dušátko: Rámcovka je 22 let stará, stavíme na tom kde je ještě relevantní.

K. Pilná: Jde mi o návaznost dalších případných smluv, protože je budeme potřebovat a nevíme jak

se k tomu staví SUZ a ČVUT.

K. D. Kopecký: Pálí nás třeba K4 (kartový systém), který smlouva o konektivitě neřeší.

Š. Tichý: Tohle jsme s rektorem probírali, ale není to na pořadu dne.

V. Dušátko: Nemáme záruku že vždy bude vůle ze strany ČVUTu to řešit, aktuálně ale ani my

nemáme kapacitu na to řešit více smluv.

K. Pilná: Memorandum je široce napsané, ale musí se plně dodržovat a nesmí nové smlouvy umřít

na tom, že už máme smluv dost.

M. Vadlejch: K4 nás pálí opravdu hodně, máme hodně prostor kam jde velice složitě se dostávat

pokud nemáme v klubu nějakého ochotného zaměstnance ČVUT, který synchronizuje databáze

kam nemáme přímý přístup.

Š. Tichý: Mám dojem že máme shodu, pokud není námitek půjdeme dál.

11. Různé (vede: Š. Tichý, typ: informace, čas: dle potřeby)

K. Pilná: Nechtěla jsem separátní bod, ale asi jste četli stanovisko právníka ohl. koncese. Právník

víceméně doporučuje zřízení koncese, protože splǔjeme podmínky živnosti. Poslala jsem vám k

tomu před nějakou dobou materiál, prosím podívejte se na něj znovu, napište tam případně svoje
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poznámky.

Š. Tichý: Doplním, právník se vyjádří znovu pokud doplníme konkrétnější informace, ale také si

myslím že se vyjádřil jasně. Bavil jsem se s S. Jeřábkem jak se to řešilo v minulosti, prý se to řešilo

z podobných důvodů. Tehdy se rozhodli koncesi nezřizovat s tím že jim nepřijde vhodné aby

studentský spolek měl koncesi na alkohol, neboť podle tehdejší debaty neodpovídá prodej

alkoholu účelu spolku.

K. Pilná: Doba se posouvá dál, naše náklady jsou také jinde, zisk z takového prodeje může

znamenat hodně. Jsem ráda že se naši předchůdci vyjádřili, myslím že jsme ale v jiné situaci.

P. Mašinda: Kde prodáváme alkohol na který je třeba koncese?

Š. Tichý: spadá do toho i třeba medovina na SHOW.

K. Pilná: Také některá vína, alkohol na sportovních akcích.

L. Pavienský: Na SOA stánky?

Š. Tichý: to jsou soukromníci, to nejde přes SU.

K. Pilná: Což je možná škoda, mizí nám tam zdroj financí. Pokud je zájem, pošlu dokument ke

komentářům znovu, je důležité ať se nezasekneme na mrtvém bodě a věc dořešíme.

???: Co vyplývá za povinnosti z koncese?

K. Pilná: Nahlašování prodeje (to musíme stejně), poplatek za zapsání živnosti.

Š. Tichý: Vyjádření právníka je v konferenci, sám si teď nejsem jistý jestli tam není ještě něco.

M. Vadlejch: A povinnost akce ohlašovat?

Š. Tichý: Ta zůstává i s koncesí, když neprodáváme alkohol ve stálém baru ale na akci.

K. Pilná: Dále jsem také komunikovala se sekretářkou FBMI a řešil to i pan proděkan, zmiňoval to i

Míša - jde o registr dárcovství kostní dřeně, rádi by dobrovolníky i na pomoc se sběrem vzorků.

L. Pavienský: u nás minule dobrovolníci víceméně jen komunikovali s příchozími a nosili materiál.

K. Pilná: Jen to teď předestírám, ještě se domluvím s Míšou (Verbovským) a informace případně

pošleme uceleně.

M. Vadlejch: Máme nabídky spolupráce, Ovládněte AI je agentura nabízející kurzy, nabízejí asi 30

00,- drahý kurz a nabízí 500,- provizi za zapsaného, nelíbí se mi to jako hodně komerční věc a ne

něco co by pro nás mělo přínos. Za klub jsme to odmítli, jestli se ozvou vám, je rozhodnutí na vás.

O. Slavík: řešili jsme to i s Jakubem Jančičkou, po odmítnutí nabídli provizi vyšší, ale naše

rozhodnutí bylo konečné. Jde nejspíš o rekvalifikační kurz, je tam nějaký příspěvek od státu,

myslím že nepřinesou nic co nelze získat zápisem předmětu na škole.
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O. Slavík: Chci poděkovat Kontrolní komisi za rychlé vyjádření k našim stanovám ohledně dotazu u

volby nového předsedy.

Š. Tichý děkuje všem za účast. Jménem Studentské unie děkuje Natálii Jedličkové za obsluhu a catering

během zasedání, a jménem svým zve na večerní zápas týmu Kriplových hochů od 22:00. Ukončuje

zasedání v 20:21
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